
ProtokoN Nr 89/17
posiedzernia Zarzqdu Powiatu lVllinskiego

w dniu 22 maja 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli :

Starosta - Antoni JanTarczynski
Wicesta rosta - Krzyszlof Ptochrocki

czton kowie Zarzqdu: t-u kasz l3og ucki
Piotr Wir:czorek
Marek Pachnik

orazi Danuta Roguska - Sekrertarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Emilia Piotrkowicz- naoz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Wojciech Osinski - nacz:.. Wydz Gospodarki Nieruchomo6ciami

Porzqdek posiedzenia:

1 Otwarcie posiedzenia
2. Przyjqcie porzildku obrad
3. Informacja o dzialalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia
4. Podjqcie uchwaly w sprawie przyznania dotacji celowej z budzetu Powiatu Minskiego

spotkom wodnym na realizacjg zadanw 2017 r.

5 Podjgcie uchwaly w sprawie obciqzenia nieruchomosci stanowiqcej wlasnosc Powiatu
Minskiego, w uzytkowaniu 13amodzielnego Publicznego Zespolu Opieki Zdrowotnej
sluzebnosciq przesylu

6 Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol
Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim do realizacji projektu ,,lnwestycja
w przyszlosc" w ramach X osi Priorytetowej Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojewodztwa Mazowieckiego na lata 2014-2020.

7. Rozpatrzenie wniosku zloZonego pzez Stowarzyszenie na rzecz dzieci upoSledzonych
umyslowo ,,Dzieciom Radosc" w lgnacowie o wprowadzenie zmian w umowie nr 412017lk
na realizacjq zadania publicznego pt : ,,lntegracyjna Czerwcowka".

8. Sprawy oswiatowe.
9 Podjqcie ur:hwal zmieniajqclrch uchwaly w sprawie powolania komisji konkursowych

w celu wylonienia kandydatovr na stanowiska dyrektorow:
- Zespotu Szkirt im. Marii Sklodowskiej-Curie w Minsku Mazowieckim,
- Poradni Psychologiczno-PecJagogicznej w Minsku Mazowieckim,
- Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego w Minsku Mazowieckim,
- Zespotu Szkol Zawodowych Nr 2 im. Powstancow Warszawy.

10. Sprawy drogowe
11 Podjgcie uchwaly w sprawie z.mian w budzecie Powiatu na2017 rok.
12 Sprawy roZne
13 Przylqde protokolu posiedzerria w dniu B maja 2017 r.

I 4. Zamkniqcie posiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni Janf erczynski otworzyl posiedzenie.



Ad. 2
Starosta -Antoni Janf arczynski przedstawil porzqdek posiedzenia, do ktorego

wprowadzono jako pkt I - Podjqcie uchwal zmierriajqcych uchwaly w sprawte
powolania komisji konkursowych w celu wylonienia kandydatow na stanowiska
dyrektorow:
- Zespolu szkrcl im. Marii skloclowskiej-curie w Minsku Mazowieckim,
- Poradni Psychologiczno-Pedirgogicznej w Minsku Mazowieckim,
- Centrum Ksztalcenia Zawodcrwego i Ustawicznego w Minsku Mazowieckim,
- Zespolu Szkot Zawodowych I'Jr 2 im. Powstancow Warszawy.
Z wprowadzon.l zmianE porzqdek zostaN przyjqty jednogtoSnie (nieobecny
p t- Bogucki)

Ad. 3
Starosta - Antoni JanTi=trczynski poinformowal o nastqpujqcych sprawacn:

- wojewoda rnazowiecki wyditl rozslrzygnigcie nadz<>rcze i uchylit uchwaNg Rady
Powiatu zmieniajqcq uchwatg w sprawie ustalenia wysokosci diet dla radnych i zasad
tch przyznawania,
- przeprowadzona zostala kontrola pzez MUW w Wydziale Komunikacji i Transportu
Drogowego,
- trwa kontrola dotyczqca wykorzystania dotacji przez domy pomocy spotecznej za
2016 rok
- w dniu dzisiejszym rozpocznit=: siq kontrola Regionalnej lzby Obrachunkowej,
- podpisana zostala umowa z WFOSiGW na dotacjg w wysokoSci 7.560 zl na konkurs
ekologiczny,
- w ZSZ Nr 1Z w Minsku Ma:z: odbyto siq podsumowanie projektu realizowanego
w ramach programu Erasmus+,
Podpisana zostala trojstronrre porozumienie pomigdzy powiatem, Wojskowq
Akademiq Technicznqi ZSZ Nr 2 w Minsku Maz. o wspolpracy,
- uczestniczyl w Vlll Powiatowy,p Integracyjnym Turnieju w Krggle,
- uczestniczyl w podsumowanir-r Xl edycji Kulturomaniaka, ktorego organizatorem jest
Centrum Kultury w Mrozach (ponad 1600 uczestnikow).

Wicestarrosta - Krzysztof Plochocki poinformowal o nastgpujqcej sprawre:
- uczestniczyl w ll Mistrzostwach Polski Wschodniej w Brazylijskim Jiu Jitsu
zorgantzowanvch w Jaku bowie.

Ad.4
Naczelnik \Nydzialu Srodouriska i Rolnictwa - Stanistaw Smater poinformowal,2e

wnioski o prz.yznanie dotacji celowych zloZyly spolki wodne. Dodal, 2e dotacje
stanowiq 50% kosztow ponies;ionych ptzez spotkg. Po analizie wnioskow Wvdzial
zaproponowat nastgpujqce kwoty dotacji:
1) Rejonowemu Zwiqzkowi Spdtek Wodnych - 21. 103 zl, w tym dla:

a) Gminnej Spotki Wodnej Ceglow - 1 636 zl
b) Gminnej Spolki Wodnej Dqbe Wielkie - 1 832 zl
c) Gminnej Spolki Wodnej D,cbre -2 058 zl
d) Gminnej Spotki Wodnej Jakubow - i 744 zl
e) Gminnej Spolki Wodnej Kialuszyn - 1.593 zl
f) Gminnej Spotki Wodnej Siennica -4.230 zl
g) Gminnej Spotki Wodnej Latowicz - 6.028 zl
h) Gminnej Spotki Wodnej Mifisk Mazowiecki - 1 .9B2zl



2) Gminnej Spolce Wodnej Mrr:zy - 6.550 zt
3) Gminnej Sprotce Wodnej Halinow - 6.347 zl
Nastqpnie odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie przyznania dotacji celorarej
z budzetu Powiatu Minskieg<.r spolkom wodnym na realizacjq zadan w 2017 r.',
przeprowadzono glosowanie, lv ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd opowiedzial s;ig
lednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalg Nr 568/17 w sprawie przyznania dotacji
celowej z bud2etu Powiatu Minskiego spoNkom wodnym na realiza cjq zadan
w 2017 r.

Ad. 5

Naczelnik Wydzialu Clospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osins;ki
powiedzial, ze dyrektor SPZO,I-I w zwiqzku z przyNqczeniem wgila cieplnego do sierci
cieplowniczej w budynku przy ul. Kosciuszki g oraz w zwiqzku z umowq z pEC
Sp z o.o. zwrocil siq o wyrazenie zgody na ustanowienie na rzecz PEC nieodplatnego
prawa stuzebnosci przesylu na czas nieokreslony. Nastgpnie odczytal projekt uchwerly
w sprawie obciqzenia nieruc,homosci stanowiqcej wtasnoSc Powiatu Minskiego,
w uzytkowanir't Samodzielnego Publicznego Zespotu Opieki Zd rowotnej sluzebnosi;iq
przesytu; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzz4d
opowiedzial sirg jednoglosnie (nieobecny p. t_. Bogucki).

Zarzqd Powiatu pod.iqN uchwaNg Nr 569t17 w sprawie obciqzenia
nieruchomosci stanowiqcej wlasno6c Powiatu Miriskiego, w uzytkowaniu
Samodzielnego Publicznego Zespolu Opieki Zdrowotnej sluzebno6ciq przesylu.

Ad. 6
Naczelrrik Wydziatu Oswiaty i Promocji- Emilia Piotrkowicz przedstawila projekt

uchwaty w sprawie udzielenia upowaznienia rJyrektorowi Zespolu Szkol
Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim do realizaqi projektu ,,lnwestycja
w przyszlosc" w ramach X Osi Priorytetowej Regionalnego Programu Operacyjne5jo
Wojewodztwa Mazowieckiego na lata 2014-2020.
Przeprowadzono gtosowanie, vv ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd opowiedzial sig
.lednoglosnie.

Zarzqd Fowiatu pod,iql uchwaNg Nr 570t17 w sprawie udzielenia
upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkot Agrotechnicznych w Minsku
Mazowieckim do realizacji projektu ,,lnwestyc ja w przyszlosc" w ramach X Osi
Priorytetowej Regionalnego Programu operacyjnego Wojewodztwa
Mazowieckiego na lata 2014-:2020.

Ad. 7

Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz poinformowala, ze
w dniu 15 maja br. wptynqlo pis;mo od Stowarzyszenia na rzecz dzieci uposledzonyc;h
umysiowo,,Dzieciom Radosc" z lgnacowa, w ktorym zwracajqsiq z proSbq o wyrazenie
zgodny na doklonanie zmian w umowie nr 41207lk na realizacjg zadania publicznego
pod tytulem ,,lntegracyjna Czerwcowka". Oferta zakladala, 2e podczas jednegyo
z dzialan w rarnar:h realizacji ww. zadania t1. za udziaN w konkursach dzieci otrzymi4q
koszulkq lub ktrbek. Natomiast obecnie chcq, aby za udz.ial w konkursach dzieci rogiy
olrzymac rowniez torby tekstylne, ktore cieszyly siq duzym zainteresowaniem podczZs
ostatnich imprez, organizowan'ych przez Stowarzyszenie. Zmiana polega na tym, ze
z czqSci kosztow przeznaczonych na koszulki bgdq zakupione torby. W zwiqzku



zpowYzszym w opisie poszczegolnych dzialan w zakresie realizacji zadania i kalkulacji
przewidywany'ch kosztow dodano torby.
Zarzqd Powiatu zaakceptolval zaproponowane zmiany i wyrazil zgodg na
przygotowanie aneksu do unlowy nr 412017lk na realizacjq zadania publicznego
pt. ,,lntegracyjna Czerwcowka '.

Ad. I
Naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

6 czenruca mozna sktadac wnioski o nagrody MEN i Kuratora Oswiaty dla dyrektorow.
Powiedziala, ):.e Wydzial proponuje, aby wystqpic z wnioskiem o przyznanie nagrody
Kuratora oswiaty dla p. Joann'y Kowalskiej, a nagrody MEN dla p. Anny padzik,
Ponadto Wicestarosta - Krz'ysztof Plochocki powie<lzial, 2e w tym roku bgdzie
jubileusz SO-lercia Poradni Psyc;hologiczno-Pedagogicznej w Minsku Maz. orazkonczy
kadencjg p. f(rystyna Milewslta-Stasinowska i w zwiqzku z tym nagrody Staros;ty
zostalyby przy'znane tym osobrrm.
P. Emilia Piotrkowicz powierdziata, 2e nagroda dla p. Krystyny Milewskiej
Stasinowskiej wrgczona zostanie na koniec roku szkolnego.
Zarzqd Powiatu jednoglosnie wyrazit zgodg na powyzsze propozycJe.
Kolejno p E:milia Piotrkowicz przedstawila wniosek dyrektora Zespolu Szkot
Agrotechnicznych w Minsku Maz., ktora zwrocita sig o zwigkszenie planu finansowego
ZSA na 2017 r. cl kwotq 17.482 zl na zakup uslug pozostalych w celu sfinansowariia
wydatkow zwiqzianych z przelazdem mlodzie2y na praktyki zawodowe do 5 hoteli
w Warszawie. Wyja6nita, ze zgodnie z rozporzqdzeniem MEN z dnia 15 grudrria
2010 r. w sprawie praktycznej nauki zawodu, szkota zwtaca ucznrom rownowartosc
kosztow przeiazdu komunikacjq publicznq. Dodata, 2e dyrektor ZSA chce wynajqc
autobus dla tej grupy uczniow i bgdzie to tansze ni2zwrot kosztow podrozy.

Zarzqd Powiatu przychylit sig do powyzszego wniosku.
Nastqpnie naczelnik wydzialu Oswiaty i Promocji poinformowafa, Ze zgodnie
zrozporzqdzeniem MEN z dnia 17 marca2017 r. w sprawie organizacji roku szkolnego
starosta zalwierdza arkusze organizacyjne do 29 maja, ale na mocy afi.. i1O ustawy
Prawo oswiatowe przed zatw'ierdzeniem arkuszy wymagane sq opinie zwiqzkqw
zawodowych i Kuratora OSwiaty.
Wyjasnita, 2e NISZZ ,,SolidarnoSc" nie wniosla uwag do przedlozonych projektirw
arkuszy, a ZNP negatywnie zaopiniowalo tylko arkusz Zespolu Szkot
Agrotechnicznych. Kuratorium Oswiaty wyrazilo pozytywnq opiniq do projektqw
arkuszy Poradlni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku i w Minsku Maz. oraz
Gimnazjum i Liceum Ogolnoksz:talcqcego w Minsku Maz, aw stosunku do pozostalygh
projektow arkuszy zgtoszono niezgodnosci dot. m.in. nie uwzglgdnienia praktyk
zawodowych ti. nie dokonano podzialu wymiaru godzin zawodowych na teoretyczne
i praktyczne. Aktualnie dyreklorzy uwzglgdniajq zgloszone uwagi w zmianach clo
arKuszy,

Naczelrrik - Emilia Piolrkowicz powrocila do wnioskow o dodatkowe etaty
w szkotach i placowkach o6wiatowych:
- 1 etat wicedyrektora w Poradrri Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku,
- 0,5 etatu psychologa w Zespole szkol Ekonomicznych w Minsku Maz.
- 0,25 etatu administratora berzpieczenstwa informacji w Poradni Psychologiczno-
Pedagogiczne.[ w Minsku Maz.
- 1 etat woZne5;o (portiera), 0,5 etatu magazyniera i 0,5 etatu referenta ds. obslugi SIO
w Zespole Szkot Nr '1 w Minskur Maz.



- '1 etat sprzqtaczki w Centrurn Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego w Minsku
Maz.
Po analizie termatu Zarzqd Powiatu nie wyrazil zgody na zwigkszenie iloSci etatow
w jednostkachr.

Ad. I
Naczelrrik Wydziatu Osrruiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, Ze

p, Stanislaw Mejszutowicz pis-'mnie poinformowal, 2e nie bqdzie mogl uczestniczyc
w komisjach kcnkursowych na rJyrektorow, a w swoje miejsce zaproponowal p. Monikg
Florowskq-Uchman.
Ponadto p. Piotr Wieczorek pr:wiedzial, ze nie bgdzie mogl uczestniczyc w komisji
konkursowej vrr celu wytonienia kandydata na stanowisko dyrektoraZSZ Nr 2 w Minsku
Maz.
Nastqpnie przedr;tawiona zostilla uchwala zmieniajqca uchwatq w sprawie powolania
komisji konkursowej w celu wylonienia kandydata na stanowisko dyrektora Zespolu
Szkol im. Marrii Sklodowskiej - Curie w Mirlsku Mazowieckim. Przeprowadzono
gtosowanie, w kt6rym za podjgciem uchwaly Zarzqd opowiedziat sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 571/17 zmieniajqcq uchwalg w sprawie
powoNania komisji konkursowej w celu wylonienia kandydata na stanowisko
dyrektora Zes;polu SzkoN im. Marii Sklodowskiej - Curie w Minsku Mazowieckim.

Kolejno przedstawiony zostaf projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie
powolania komisji konkursowej w celu wytonienia kandydata na stanowisko dyrektora
Poradni Psychologiczno-Pedargogicznej w Minsku Mazowieckim. Przeprowaozono
glosowanie, w kt<irym za podjgr:iem uchwaly Zarzqd opowiedzial siq jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 572117 zmieniajqcq uchwalg w sprawie
powoNania komiisji konkursowej w celu wyNonienia kandydata na stanowisko
dynektora Porad n i Psyc holog; iczno-Pedagog icznej w Mi nsku Mazowiecki m.

P. Emilia Piotrkowicz odczytarla projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie
powolania komisji konkursowej w celu wylonienia kandydata na stanowisko dyrektora
Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego w Minsku Mazowieckirn
Przeprowadzono glosowanie, vv ktorym za podjgciem ur:hwaly Zarzqd opowiedzial sig
jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 573117 zmieniajqcq uchwalg w sprawie
powolania komisji konkursowej w celu wylonienia kandydata na stanowisko
dyrektora Centrum KsztaNcenia Zawodowego i Ustawicznego w Minsku
Mazowieckim.

Nastgpnie odczytany zostal projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawte
powolania komisji konkursowej w celu wytonienia kandydata na stanowisko dyrektora
Zespolu Szkol Zawodowych Nr 2 im. Powstancow Warszawy w Mirisku Mazowieckirn.
P. Piotr Wieczrcrek powiedzial, ze nie bqdzie mogN uczestniczyc w pracach komisji.

Starosta - Antoni JanTarczynski powiedzial,2e czlonkowie Zarzqdu z Komitetu
Wyborczego ,,Twoj Powiat" nier bgdq proponowac swojego przedstawiciela do prac
w tej komisji



Zarzqd Powiatu postanowil,Ze zamiast p. Piotra Wieczorka do sktadu komisji wejdzie
p. Emilia Piotrkowrcz.
Przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd opowiedzial sig
jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqll uchwaNg Nr 574117 zmieniajqcq uchwatg w sprawie
powolania komisji konkursowej w celu wyNonienia kandydata na stanowisko
dyrektora Zespolu Szkol Zarnrodowych Nr 2 im. Powstancow Warszawy w Minsku
Mazowieckim.

Ad. 10
Dyrektor ZDP - Andrzej Solonek powiedzial, Ze w zwiqzku z prcwaazonE

inwestycjq dot przebudowy clrogi powiatowej nr 2224W Stara Niedziatka-Mistow-
Libertow orazzgloszeniem uwag wspoiwtascicielki dzialki o nr ew. 32612 i 326/3 w m.
stara Niedzialka zwrocil siq o zajgcie stanowiska w zakresie przestawienia lub
pozostawienia ogrodzenia ww. dzialki, ktore znajduje siQ w pasie drogowym
w odleglosci 1,5 do 3,0 m od granicy dzialkr.
P. Andrzej Solonek powied;lial, 2e wlascicielka dzialki zwrocila siQ z prosbq
o pozostawienie tego ogrodzenia w obecnym stanie. Wyjasnil, 2e zaproponowal, aby
osoba ta dokonala przestawienia tego ogrodzenia na wtasny koszt.
Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil siq z pytan iern, czy kwestie zwiqzane z tym
ogrodzeniem, majq wplyw na koszty inwestycji.
Dyrektor ZDP powiedzial, ze nie wplywa to na zwigkszenie kosztow, ani nie przedlu1a
inwestycji. Dodal, 2e bez pr;zestawiania w tym momencie ogrodzenia realizacja
inwestycjijest mozliwa zlym, ze w miejsce rowu nale2y wykonac na odcinku ok. 75 m
row zakryty w postaci przepustu.
Po przeanalizowaniu tematu Zarzqd jednoglosnie podjqt decy4g, Ze inwestycja
powinna byc w dalszym ciqgu realizowana, zgodnie zpropozycjq,2e w miejsce rowu
na odcinku ok. 75 m wykonarry zostanie row zakryty w postaci przepustu. Natomiast
rownolegle nale2y podjqc dzialania zmierzajqce do uregulowania granic dzialek, a r:o
za |ym idzie przestawienia ogrcldzenia.

Nastgpnie dyrektor ZDP - Andrzej Solonek przedstawil wniosek Przedsiqbiorstwa
Projektowania i Realizacji Inwestycji Komunarnych ,,lNKoM" sp. z o. o. w Bialymstoku
dotyczqcy wydania opinii na podstawie ustawy o szczegolnych zasadar:h
przygotowania i realrzacji inwestycji w zakresie drog publicznych dla dokumentacji
,,Budowa ulicy Dtugiej w Sulejo,wku".

Dodal, 2e ZDP pozytywnie zaopiniowalo powyzszy wniosek.

Zarzqd Powiatu pozytywnie zaopiniowal przedlozone materialv dla zadania
,,Budowa ulicy Dtugiej w Sulejo',y'y'ku".

Kolejno dyr. Andrzej Solonek przedstawit wniosek Wctjta Gminy Minsk Mazowiecki
dotyczqcy wydania opinii na podstawie ustawy o szczegolnych zasadach
przygotowania i realizacii inwerstycji w zakresie drog publicznych dla dokumentacji
,,Rozbudowa ulicy LeSnej w miejscowoSci Stojadta na odcinku od ulicy Ksiqzqcej do
ulicy Kolbielskiej".

Dodal, 2e ZDP pozytywnie zaopiniowalo powyzszy wniosek.

Zarzqd Powiatu pozytywnie zaopiniowal przedlozone materialy dla zadania
,,Rozbudowa ulicy Lesnej w miejscowosci Stojadta na odcinku od ulicy Ksiqzqcej do
ulicy Kolbielskiej".



Ad.11
Skarbnik Powiatu - Terr:sa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2017 rok. Wyjasnila, 2e zmiany polegajq na przeniesieniu
wydatkow miqdzy $$ w ramach tego samego dzialu w zakresie wydatkow biezqcych
oraz przeniesieniu wydatkow z rezerwy budzetowe j i dotyczyly..
- Starostwa Powiatowego w Mlrnsku Mazowieckim,
- Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol Nr 1 w Minsku Maz.
- centrum Ksztalcenia zawodctwego i Ustawicznego w Minsku Maz
- Zespotu Szkot Agrotechnicznych w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Zawodowych lr,lr 2 w Mirisku Maz.
- Domu Pomocy Spotecznej ,,Jr3dlina" w Mienr,
- Domu Pomocy Spotecznej Svr. Jozefa w Mieni.
Skarbnik Powiatu przedstawila wniosek dyrektora DPS 5w. Jozefa w Mieni dotyczqcy
przeznaczenia srodkow w zwiqzku ze zmniejszeniem zatrudnienia od maja br
o 3 etaty, lqczna kwota za 8 m-cy br to 53.5'12 zl na podwyzkq wynagrodzen.
Zarzqd Powiatu wstgpnie wyrazil zgodg, ale ustalono, 2e na kolejne posiedzerrie
zaproszona zostanie dyrekcja Domu ita kwestia zostata szczegoNowo ornowiona.
Nastgpnie przeprowadzono gbsowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowali nastqpujqco.
- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - l-ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wiec;zorek - za podjqciem uc;hwaly.
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych siq nie bylo.

Zarzqd Powiatu podjq.l uchwaNg Nr 575/17 w sprawie zmian w budzecie
Powiatu na 2017 rok.

Ad. 12
P. Wojciec;h Osinski powrocil do sprawy dotyczqcej przejqcia przez powiat

odcinkow drogi wojewodzkiej w m. Stojadta gm. Minsk Maz. ul. Kolbielska
i ul. Stanislawowska dawna droga krajowa nr 50. Zaproponowal, aby upowaznic
dyrektora Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Mazowieckim do przejqcia wszelkiej
dokumentacji zwiqzanej z powlt2szq drogq

Zarzqd Powiatu jednogloSnie upowaznit dyrektora ZDP - Andrzeja Solonka do
przejqcia dokumentacji geodezyjno-prawnej dotyczqcej drogi wojewodzkiej (dawna
droga krajowa nr 50), stanowiqcej dziatki polozone w miejscowoSci Stojadta,
oznaczone w ewidencji grunt<iw nr 487, 1297, 411 i 412, ktora na mocy uchwaly
Nr 50/17 SejmikLr Wojewodztw'aMazowieckiego z dnia 28 marcazOiT r. w sprawie
pozbawienia kategorii drogi wojewodzkiej odcinkow drogi wojewodzkiej
w miejscowosci Stojadta stata sig drogq powiatowq.
Ponadto poinformowal,2e 17 rnaja br. przekazano Wojtowi Gminy Minsk Mazowiecki
pismo z informaciE, 2e Rada Powiatu na sesji w miesiqcu czerwcu pooejmie uchwatg
w sprawie przekazania drog w m. stojadta Gminie Minsk Mazowiecki.

Naczelnik Wydzialu lnwestycji - Wincenty Bartnicki powrocil do pisma firnry
BLUELINE Engineering w sprawie gazyfrkacji gm Cegl6w, w ktorym zwrocono sig
z zapylaniem, czy powiat nie lcylby zainteresowany przylqczeniem DPS sw. Jozefa
w Mieni i DPS ,,Jedlina" w Mielni do sieci gazociqgowej. Poinformowat, ze dla DpS



,,Jedlina" oszczqdnoSci miatyby wynieSc 50.000 zl rocznie (a koszt podlqczenia
ok. 50 000 zl), a dla DPS sw. Jozef a oszczqdnoSci 55.000 zl (a koszt podlqczenia
62.000 zl).

Po analizie Zarzqd Powiatu postanowil, 2e w obecnej chwili nie jest
za i nte resowa ny przylqczeniem jed nostek.

Starosta powiedzial, ze przekazane zostaly do zapoznania pismo
Wicewojewody Mazowieckiego dot. zmniejszenia liczby loZek na Oddziale
Wewnqtrznym SPZOZ oraz pismo Mazowieckiego Urzgdu Wojewodzkiego d,ct.
przerwY w badaniach tomograficznych w SPZOZ. Kwestie te zostanq przedstawione
na kolejnym posiedzeniu, na ktory zostanie zaproszona dyrekcja SpZoZ.

Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbqdzie sig 2g maja br. o godz. 9.00.

Ad. 13
Protokol z posiedzenia w dniu 8 maja2017 r. zostal przyjqty.

Ad.14
Zamknigcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicesta rost a - Krzy sztof Ploch ocki

Czlonkowie Zarzqdu'. t_ukasz Bogucki

Piotr Wieczorek

Marek Pachnik


